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unl ' 2 2 l. 10n Protok6t z przebiegu Zebrania Wiejskiego 
L.dl. .?>. .b.~.~.~..\.l'. L. zal. ............... w miejscowosci Milsko 

POO~i::. .... " .............................. w dniu 15.03.2013r. 

W zebraniu uczestniczyli mieszkancy Przytok, zgodnie z zalqczonq listq obecnosci 
oraz Czeslaw Slodnik - Zast~pca W6jta i Danuta Gluszak-Sekretarz Gminy 

Zebranie otworzyl Zast~pca W6jta - Czeslaw Slodnik. Poinformowal, ze Zebranie 
zostalo zwolane w celu przeprowadzenia wybor6w uzupelniajqcych do Rady Soleckiej. Pani 
SoHys Aneta Koropatnicka - zlozyla rezygnacj~ pelnienia funkcji w Radzie Soleckiej, wiec 
zgodnie z postanowieniami Statutu nalezy uzupelnic sklad Rady Soleckiej do 5 os6b. 
Nast~pnie Zast~pca W6jta zapoznal obecnych z porzqdkiem zebrania, kt6ry przedstawial si~ 
nast~pujqCo : 

1. Otwarcie zebrania, 
2. Sprawozdanie z dzialalnosci finansowo-rzeczowej SoHysa, 
3. Dyskusja nad sprawozdaniem, 
4. Powolanie komisji skrutacyjnej, 
5. Zgloszenie kandydat6w do rady soleckiej, 
6. Przeprowadzenie tajnego glosowania, 
7. Ogloszenie wynik6w. 
8. Informacja na temat zmian w systemie gospodarki odpadami po 1 lipca 2013r, 
9. Om6wienie zasad udost~pniania mlodziezy sali wiejskiej w Milsku. 
10. Wolne wnioski i informacje. 

Dodatkowo Zast~pca W6jta zaproponowal wniesienie do porzqdku obrad dodatkowego 
punktu 0 tresci "Przyj~cie zmiany planu odnowy miejscowosci Milsko. 
Zebranie Wiejskie jednoglosnie przyj~lo zmian~ w porzqdku obrad zaproponowanq przez 
Zast~pc~ W6jta. 

Na protokolanta zaproponowano Paniq Danut~ Gluszak - Sekretarza Gminy, kt6rej 
kandydatur~ zebranie zatwierdzilo jednoglosnie. 

Pkt 2 i 3 

W dalszej cz~sci Zebrania Pani Aneta Koropatnicka-SoHys Milska zlozyla sprawozdanie 
rzeczowo-finansowe za rok 2012 (sprawozdane w zalqczeniu), przedstawHa na co zostaly 
przeznaczone srodki z funduszu radnego oraz podzi~kowala za pomoc w zorganizowaniu 
zabawy sylwestrowej . 
Do sprawozdania SoHysa nie zgloszono uwag. 

Pkt.4,5 6i 7 
W dalszej cz~sci zebrania przystqpiono do przeprowadzenia wybor6w uzupelniajqcych do 
Rady Soleckiej. 

przed przystqpieniem do wybor6w uzupelniajqcych do Rady Soleckiej wybrano komisj~ 

skrutacyjnq w liczbie 3 os6b sposr6d uprawnionych uczestnik6w zebrania, kt6rej zaj~la si~ 
przeprowadzeniem wybor6w. Czlonkiem Komisji Skrutacyjnej zostaly nast~pujqce osoby: 

1) Robrt Sidoruk 

2) Paulina Sidoruk 

3) Mariola Rypula 


W/w wyrazili zgod~ na kandydowanie. 

Przewodniczqcym Komisji Wybrany zostal Robert Sidoruk. 


P. Czestaw Stodnik przypomnial, jakie Sq zadania Rady Soleckiej oraz om6wil tryb 
przeprowadzenia wybor6w. 
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Nast~pnie przyst9piono do zgtaszania kandydatur do Rady Soteckiej. Zgtoszono nast~puj9ce 
kandydatury: 

1. 	 Krzysztof Tanski 
2. 	 Dawid Fitych 
3. 	 Andzelika Szuszkiewicz 

Kandydaci wyrazili zgod~ na kandydowanie . 

Komisja Skrutacyjna przyst9pHa do prac zwi9zanych z wyborami , a w czasie gdy Komisja 
przygotowywata karty do gtosowania kandydaci do Rady Soteckiej dokonali samoprezentacji. 

Po przeprowadzeniu gtosowania przewodnicz9ca Komisji Skrutacyjnej odczytata protokot z 
przeprowadzonego gtosowania. (protokot w zat9czeniu) . 

W wyniku przeprowadzonych wyborow cztonkiem Rady Soteckiej Sotectwa Milsko wybrany 
zostat Krzysztof Tanski 

Nowemu cztonkowi Rady Soteckiej ztozono gratulacje. 

Dalsza cz~sc Zebrania Wiejskiego poswl~cona byta nowemu systemowi 
gospodarowania odpadami, ktory b~dzie obowi9zywat od 1 lipca 2013r. 
Na t~ okolicznosc mieszkancom Milska wyswietlono film przygotowany przez uczniow 
Publicznego Gimnazjum w Zaborze, ktorego celem byto zbadanie wiedzy mieszkancow 
Gminy na temat zmian w systemie gospodarki odpadami wprowadzonymi od 1 lipca 2013r. 

P. Czesfaw Sfodnik przedstawit jak b~dzie wygl9dat system gospodarki odpadami Gminie 
Zabor od 1 lipca 2013r. poStugUj9C si~ prezentacj9 przygotowan9 prze Beat~ Skorodeck9
pracownika Gminy. Powiedziat jakie nast9pi9 zmiany w ZWi9Zku przej~ciem przez Gmin~ 
obowi9Zku odbioru odpadow komunalnych od wtascicieli nieruchomosci. Jak wygl9da odbior 
odpadow w dotychczasowym systemie i jak to b~dzie Wygl9dato po 1 lipca 2013r. Do tej pory 
wtasciciel nieruchomosci zawierat umow~ z przedsi~biorc9 swiadcz9cym ustugi odbierania 
odpadow, koszty ustugi wtasciciele nieruchomosci uiszczali w danej firmie . Zadaniem Gminy 
byto wydanie firmie wywozowej zezwolenia i sporz9dzanie sprawozdan. Po 1 lipca Gmina 
b~dzie zawierata umow~ z przedsi~biorc9 swiadcz9cym ustugi, a wtasciciele nieruchomosci 
b~d9 uiszczali optaty za odbior odpadow do Gminy. B~d9 tez zobowi9zani ztozyc w Gminie 
deklaracj~, na podstawie ktorej wyliczona b~dzie optata i tq optat~ uiscic na konto Gminy. 
Jezeli okaze si~ , ze w danej nieruchomosci oprocz wtasciciela zamieszkuj9 rowniez inne 
osoby, ktore chciatyby same ponosic optaty za swoje smieci, nie b~dzie problemu, takie 
osoby b~d9 mogty rowniez ztozyc SWOj9 deklaracj~. 

P. Czesfaw Sfodnik poinformowat, ze S9 trzy sposoby zbierania odpadow: 
1) 	 I sposob to odpady zmieszane - czyli prawie wszystko co trafia do jednego 

pojemnika. Koszt gospodarowania tymi odpadami to 12 zt od osoby w rodzinie na 
miesi9c. 

2) II sposob to segregowanie z podziatem na frakcj~ SUCh9 i mokrq, za pomoc9 
pojemnika i worka na smieci - koszt takiej segregacji to 8 zt od osoby w rodzinie , 

3) 1111 sposob to frakcja sucha, frakcja mokra i sktadowanie na kompostowniku - koszt 6 
zt na osob~ w rodzinie . 

Odpady b~d9 wywozone z nieruchomosci z cz~stotliwosci9 2 razy w miesi9cu. Dodatkowo 
odpady wielkogabarytowe, opony, meble itp. raz w roku b~d9 odbierane od wtascicieli 
bezposrednio z domu. Jezeli to nie wystarczy, takie odpady b~dzie mozna sktadowac 
dodatkowo w Gminnym Punkcie Selektywnej Zbiorki Odpadow Komunalnych, ktory b~dzie 
zlokalizowany w Zaborze na terenie koUowni, z tym ze bezptatnie b~dzie mozna sktadowac 
odpady do 1 m3

, powyzej 1 m3 trzeba b~dzie zaptacic. Punkt b~dzie czynny w kazd9 sobot~ 
od 8.00 do 16.00. Podobnie Wygl9da sytuacja z gruzem czy odpadami budowlanymi. B~dzie 
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mozliwosc zamowienia kontenera ( takiego, jak Sq na cmentarzach) ale trzeba b~dzie za to 

za~acic. 


W dalszej cz~sci wypowiedzi Pan Stodnik zapoznai mieszkaricow ze wzorami deklaracji. 

Na terenie gminy obowiqzujqc 3 wzory: jedna deklaracja jest dla wtascicieli zamieszkaiych 

nieruchomosci, druga dla wtascicieli wielolokalowych nieruchomosci np. blok w Zaborze. 

Wtasciciele nieruchomosci wielolokalowych nie piacq za osob~ tylko od kubta. Trzecia 

deklaracja dla wtascicieli nieruchomosci niezamieszkatych, na ktorych rowniez Sq 

produkowane odpady. Oeklaracje b~dq dostarczane rnieszkaricom juz na dniach przez 

pracownikow gminy w dwoch egzemplarzach. Oeklaracje trzeba ziozyc do korica kwietnia. 

Do deklaracji zostanq dotqczone jeszcze ulotki 0 sposobach segregacji odpadow. 

Wielkosc i ilosc kubt6w zalezy od mieszkaricow. Rada ustaiHa, ze jedna osoba w rodzinie 

produkuje w miesiqcu 80 I. odpadow. Jezeli na nieruchomosci zamieszkujq 3 osoby to 

rodzina otrzyma 1 kubei i worek. 

Podstawq wniesienia optaty jest deklaracja. Jezeli mieszkaniec nie ztozy deklaracji, Gmina 

wyda decyzje i natozy na niego optat~ ale tq najwyzsza bo 12 zt od osoby. Optat~ nalezy 

wnosic do 10 -go kazdego miesiqca. 

Podczas prezentacji przedstawiono, jak ksztattujq si~ o~aty za odbi6r odpadow w 

dotychczasowym systemie i jak to b~dzie wyglqdato w nowym systemie. Rodzina 3 osobowa 

do tej pory ptacita 28 zt za pojemnik i 1,50 za worek. W nowym systemie ta sam a rodzina 

jezeli wybierze III metod~ czyli podziai na frakcj~ i kompostownik - zaptaci 18 zt, jezeli 

wybierze II sposob gospodarowania - podziat tylko na frakcj~ suchq i mokrq zaptaci - 24 zt, a 

jezeli nie b~dzie w ogole segregowata odpadow to za~aci 36 zt Przy rodzinie liczqcej 5 

os6b optaty b~dq wyglqdaty nieco inaczej . przy wyborze III metody - podziat na frakcje i 

kompostownik b~dzie to opiata 30 zt na miesiqc, sposob II podziat tylko na frakcje - 40 zi, a 

metoda I - bez segregacji - 60 zt na miesiqc. 

W trakcie prezentacji padaty pytania od mieszkaricow: 


Jakie b~dq kryteria odnosnie segregacji szkla, czy pobite szklo b~dzie moina wkladac do 
worka? 
P. Czestaw Siodnik- Pobite szkto wrzucamy do kubta a caie butelki do worka. 

Jak b~dzie wyglqdala sytuacja z workami? 

Czestaw Stodnik- worki Sq dostarczane bezpiatnie . 


Wjaki spos6b worki b~dq dzielone? 
P. Czestaw Stodnik - Rada Gminy ustalita, ze jedna osoba miesi~cznie wyprodukuje 80 I 
smieci. Przeci~tnie przy jednej osobie przypada 1 kubet i 1 worek. Gdy osob w rodzinie 
b~dzie 5, to b~dzie 1 kubet i 2 worki . 

Czy b~dq dostarczane umowy? 
P. Czestaw Stodnik - w tym systemie umowy nie obowiqzujq. B~dq dostarczane 
deklaracje. Na wtascicielu nieruchomosci ciqzy obowiqzek ztozenia deklaracji, ktora jest 
podstawq do wniesienia o~aty. O~at~ nalezy wniesc do 10-go kazdego miesiqca. 
Zast~pca Wojta poinformowat, ze zostat ogtoszony przetarg na odbior odpadow 
komunalnych , ale zostat uniewazniony, poniewaz zaproponowana kwota byta duzo wyzsza 
niz zaktadana. Ogtosilismy drugi przetarg , jezeli okaze si~, ze ceny Sq wyzsze, to b~dzie 
czekaia nas podwyzka ale nie w tym roku. 

P. Czestaw Stodnik - poinformowat, ze Sq r6zne interpretacje na temat wypowiadania umow 
dotychczas obowiqzujqcych na wyw6z smieci. Nowa Ustawa nie wygasza dotychczas 
obowiqzujqcych um6w i nie ma mozliwosci ich wygaszenia z mocy ustawy. Ale dobrze 
bytoby takq umow~ wypowiedziec. Rozmawiatem z Firmq ZOJA , Firma nie b~dzie robic 
mieszkaricom problem6w. 
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Do pkt.9 
W dalszej cz~sci zebrania dyskutowano na temat ustalenia zasad korzystania przez 

mtodziez ze swietlic wiejskiej . Pani Sotiys poinformowata, ze sala wiejska jest dla wszystkich 

i wszyscy powinni siebie nawzajem szanowae. Problem jest z mtodziezq. Jak biorq klucze od 

swietlicy to swietlica jest nieposprzqtana i nigdy nie wiadomo co si~ zastanie. 


Wytworzyta si~ dyskusja. 

Padto stwierdzenie, ze nie mozna obarczae Pani Soltys aby za kazdym razem przychodzita i 

za kazdym razem sprzqtata. Mtodziez jest dorosta i nalezy ten problem rozwiqzae w taki 

spos6b aby na Sali byt porzqdek i mi~dzy mtodziezq byta zdrowa atmosfera. 


Glos zabrat r6wniez radny - Robert Sidoruk. Poinformowat, ze 1 czerwca planowana jest 

organizacja duzej imprezy, w kt6rq wtqczeni Sq r6Zni ludzie z catego wojew6dztwa ale trzeba 

miee tez troch~ swojego zaangazowania. Butelk~ po piwie tak ci~zko wrzucie do kosza. Nie 

moze tak bye, zeby nie mozna by to kogos zaprowadzie na swietlic~ bo tam jest batagan. 

Mieszkancy skarZyli si~, ze wstyd ise do Kosciota, bo pod swietlicq jest petno butelek i 

smieci. 


Przewazanie z sali korzystaty dwie grupy mtodziezy. Jak przychodzita druga grupa to zawsze 

byty problemy. 


P. Andzelika Szuszkiewicz- stwierdzita, ze wczesniej by to ustalone, ze osoby, kt6re braty 
klucze wpisywaty si~ w zeszyt i byta jedna osoba odpowiedzialna przez caty czas . Jezeli ktos 
dubat stonecznik pod salq to osoba, kt6ra byta na sali zwracata uwag~, a na kamerze widae 
kto to jest. Zaproponowata, aby z dw6ch grup wybrae po jednej osobie, kt6re b~dq pilnowaty 
nad porzqdku w swietlicy. 

Zwiqzku z tym , ze w zebraniu uczestniczyta zbyt mata grupa mtodziezy, postanowiono odbye 
kolejne spotkanie z mtodziezq i wsp61nie ustalie zasady korzystania ze swietlicy. 

Do pkt.10 
Kolejnym punktem porzqdku Zebrania Wiejskiego by to przyj~cie zmiany Planu Odnowy 
Miejscowosci Misko. 

Zast~pca W6jta poinformowat, ze zostat ztozony wniosek do Odnowy Wsi w Urz~dzie 
Marszatkowskim na budow~ chodnika i parkingu w Milsku. Jednym z dokument6w, kt6re 
nalezy dotqczye do wniosku jest Plan Odnowy Miejscowosci. W mi~dzyczasie nastqpita 
zmiana przepis6w i okazuje si~, ze Plan musi uwzgl~dniae obszary 0 szczeg61nym 
znaczeniu dla zaspokajania potrzeb mieszkanc6w miejscowosci Milsko. Zmiana Planu 
obejmuje dwa obszary. Pierwszy obszar teren sqsiedztwa swietlicy wiejskiej, placu zabaw, 
drogi do kosciota i dziatki z kosciotem. Na odcinku drogi i przylegtym terenie niedawnoi 
nabytym od Agencji Nieruchomosci Rolnych zamierzamy wybusdowac chodnik do Kosciota 
szrokosci 1,5 m. na porzqdnej podbudowie, ktrory w p[rzysztos ci b~dzie cz~sciq traktu 
piesz-jezdnego prowadzqcego do kosciota.Wystarczy dotozyc drigie 1,5 m. i powstanie 
piekna droga. Naprzeciw swietlicy na zakupionym gruncie ma powstae poarking z 9 
miejscami parkingowymi. Drugi obszar to cz~se kompleksu sportowo rekreacyjnego 
(boisko). W przysztosci gdy pojawiq si~ nast~pne mozliwosci b~dzie mozna ten obszar 
zagospodarowae np modernizujqc ptyte biosika i lokowae nast~pne elementy stuzqce 
og61nemu rowojowi cztowieka. Te dwa obszary nalezy wprowadzie do Planu Odnowy 
Miejscowosci i podjqe stosownq uchwat~ . 
przystqpiono do gtosowania nad podj~ciem uchwaty w sprawie wprowadzenia zmiany Planu 
Odnowy Miejscowosci Milsko. 
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Zebranie Wiejskie jednogtosnie gtosowato za przyj~ciem uchwaty, ktora znajduje si~ w 

zatqczeniu do protokotu. 


Zast~pca W6jta poinformowat, jakie przedsi~wzi~cia mozna realizowac w ramach Odnowy 

Wsi. Nie mozna prowadzi remontow drog ale mozna np. wykonac elewacj~ kosciota, 

wymienic okna czy zaluzje. W elewacj~ wchodzi tez wymiana drzwi. 


Zapytano 0 boisko. 

Zast~pca Wojta - boisko jest w Planie Odnowy przy nast~pnym rozdaniu . Ale w Zaborze jest 

drugi kosz do koszykowki dla Milska, ktory czeka od 2 lat na odbior. 


Robert Sidoruk poinformowat, ze jak odpuszcza mrozy w Milsku b~dzie robione boisko do 

pitki plazowej. 


Do pkt.11 
Ostatnim punktem Zebrania Wiejskiego byty wolne wnioski i informacje. 
Zgtaszano nast~pujqce sprawy: 

1) Remont drogi koto transformatora, 
2) Problem kradziezy napowietrznej linii telefonicznej, 
3) Za mata moc prqdu na swietlicy 

Zast~pca Wojta udzielit odpowiedzi na zgtaszane wnioski: 

o drog~ koto transformatora warto powalczyc poniewaz droga posiada podstaw~ 
podbudow~ i mozna na niej utozyc dwuwarstwowy dywanik asfaltowy. Odcinki drog 0 

podobnej podbudowie wykonano w 2012r.w Tarnawie, Przytoku i Droszkowie. 

W odpowiedzi na kradzieze linii telefonicznej - niejednokrotnie zgtaszano kradzieze linii do 
telekomunikacji, odpowiedz jest jedna, ze Telekomunikacja ma ubezpieczone linie i 
otrzymuje odszkodowanie. 

Odnosnie matej mocy prqdu w swietlicy - istnieje mozliwosc wystqpienia do energetyki 0 

zwi~kszenie mocy w swietlicy ale pozostaje kwestia sfinansowania. 

ProtokotffvtL przewodnicz~c~ebra6 ia 
5/0( "IifDanuta~ Czestaw odnik 
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